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Protokół Nr XII/03 

z obrad XII Sesji Rady Gminy Działdowo 

odbytej dnia 28 listopada 2003 roku 

 

Obrady XII Sesji Rady Gminy rozpoczęto o  godzinie 1010, zakończono o 1330. Stan 

osobowy radnych wynosi 15 osób. Zgodnie z lista obecności w obradach wzięło udział 

15 radnych. 

Spoza Rady udział wzięli: 

Wójt Gminy  - Paweł Cieśliński 

Zastępca Wójta Gminy – Jan Świniarski 

Sekretarz Gminy – Janina Zyzanowska 

Skarbnik Gminy – Beata Antoszewska 

Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Działdowie – Jan Korona 

Radny Powiatu – Władysław Kubiński 

Kierownik Referatu – Jan Anzell 

Kierownik GZUK – Andrzej Graszk 

Kierownik GOPS – Urszula Wiśniewska 

Kierownik GBP – Bogumiła Stachowiak 

 

Ad.pkt.1 

Pani Teresa Majorowska – Przewodnicząca Rady otwierając obrady XII Sesji Rady 

Gminy przywitała zebranych i na podstawie listy obecności stwierdziła quorum 

władne do obradowania i podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad.pkt.2 

Następnie przedstawiła projekt porządku dziennego w wersji przedstawionej przez 

radnych. 

Rada przyjęła porządek dzienny jednogłośnie i jest następujący: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 
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4. Zapytania i wolne wnioski. 

5. Informacja z wykonania budżetu za 10 miesięcy 2003 roku. 

6. Podjęcie uchwały RG w sprawie zmiany w budżecie Gminy na 2003 rok. 

7. Propozycje do projektu budżetu Gminy na 2004 rok. 

8. Podjęcie bloku uchwał RG w sprawie określenia wysokości: 

- podatku od posiadania psów, 

- zasad ustalania i poboru opłaty targowej, 

- podatku rolnego, 

- określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

9. Podjecie uchwały RG w sprawie ustalenia opłaty administracyjnej. 

10. Podjęcie uchwały RG w sprawie uchwalenia Statutów Sołectw na terenie Gminy 

Działdowo. 

11. Podjęcie uchwały RG w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/128/02 Rady Gminy z 

dnia 28 marca 2002 roku w sprawie kryteriów  i trybu przyznawania nagród dla 

nauczycieli za ich osiągnięcia dydaktyczno - wychowawcze. 

12. Podjecie uchwały RG w sprawie ustalenia, tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli realizujących przedmioty o różnym wymiarze. 

13. Podjęcie uchwały RG w sprawie podjęcia działań zmierzających do likwidacji 

szkoły filialnej w Kisinach. 

14. Podjecie uchwały RG w sprawie Statutu Gminnego Zakładu Usług Komunalnych 

w Uzdowie. 

15. Podjecie uchwały RG w sprawie powierzenia Wójtowi Gminy Działdowo 

uprawnień dotyczących ustalania cen i opłat za usługi komunalne o charakterze 

użyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności 

publicznej. 

16. Podjecie uchwały RG w sprawie wieloletniego planu rozwoju i będących w 

posiadaniu Gminnego Zakładu Usług Komunalnych w Uzdowie. 

17. Podjecie uchwały RG w sprawie nabycia nieruchomości w drodze zamiany. 

18. Podjecie uchwały RG w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu 

nieruchomości gruntowej z obrębu Wysoka. 
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19. Podjecie uchwały RG w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu 

nieruchomości gruntowej z obrębu Kisiny. 

20. Podjecie uchwały RG w sprawie przyznania pierwszeństwa nabycia lokalu 

mieszkalnego Nr 1 w budynku Nr 66 we wsi Ruszkowo. 

21. Podjecie uchwały RG w sprawie przyznania pierwszeństwa nabycia lokalu 

mieszkalnego Nr 2 w budynku Nr 66 we wsi Ruszkowo. 

22. Podjecie uchwały RG w sprawie przyjęcia w dzierżawę nieruchomości stanowiącej 

działkę Nr 141/8 obręb Zakrzewo o pow. 9,0283 ha. 

23. Informacja Wójta Gminy o pracach między Sesjami. 

24. Wystosowanie apelu w sprawie wyrażenia opinii w Sądzie Okręgowym. 

25. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy o oświadczeniach majątkowych 

złożonych przez radnych. 

26. Informacja Wójta Gminy o oświadczeniach majątkowych złożonych przez wójta, 

sekretarza gminy, skarbnika oraz kierowników jednostek organizacyjnych gminy. 

27. Sprawy bieżące. 

 

Ad.pkt.3 

Protokół z obrad XI Sesji Rady Gminy został przyjęty jednogłośnie bez odczytywania 

 

Ad.pkt.4 

Pan Mariusz Giesek – Radny zwrócił uwagę na zbytnią gorliwość policjantów w 

karaniu rolników za drobne usterki w pojazdach jak np. potłuczona lampa. 

Policja nie zwraca uwagi na duże samochody, które jeżdżą przez wieś i nie 

przestrzegają ograniczenia dopuszczalnej ładowności. 

Pan Henryk Woźny zwrócił uwagę na to, że prze wieś w dalszym ciągu jeżdżą 

samochody ze żwirem nie zwracając uwagi na znaki drogowe. Dotyczy to głównie 

samochodów pana Nowaka, który utrzymuje, że posiada zezwolenie wydane przez 

policję na przewóz tą drogą na przewóz tak ciężkich warunków. 

Pan Woźny uważa, że znaki drogowe są dla wszystkich i pyta się co to jest za 

zezwolenie dla wybranych. 
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Radny Pan Lech Iwanów powiedział, że policja ma zwrócić uwagę na pieszych i 

rowerzystów. 

Zwrócił też uwagę na to, że policja powinna częściej kontrolować duże samochody 

pod względem technicznym (ustawienie świateł). 

Pani Teresa Majorowska – Przewodnicząca Rady powiedziała, że policja podczas 

patrolu wsi nie zwraca uwagi właścicielom na wałęsające się psy. 

Pan Jan Korona – Zastępca Komendanta Powiatowego policji odpowiadając na 

pytania i uwagi radnych powiedział, że obowiązkiem policji jest eliminowanie nie 

tylko nietrzeźwych kierowców, ale także wszystkich użytkowników mających 

niesprawny sprzęt (nie tylko rolników). 

Następnie przedstawił informację za 9 miesięcy br. Dotyczącą bezpieczeństwa na 

drogach, z której wynika, że na 1120 zatrzymanych dowodów rejestracyjnych 100 

należało do rolników. 

Jeśli zaś chodzi o uwagi zgłoszone przez Pana Gieska wyjaśnił, że trudno jest 

wzrokowo określić ciężar ładunku na samochodzie. 

Odpowiadając panu woźnemu zaznaczył, ze policja nie ustawia znaków drogowych i 

nie może za to odpowiadać, natomiast żeby stwierdzić, ze samochód przekroczył 

dopuszczalną ładowność, należy go przede wszystkim skierować na wagę. 

Ponadto Pan Korona stwierdził, że uwagi Pana Iwanowa są słuszne, ale policja nie 

może być w każdym miejscu i trudno jest wyłapać wszystkie przypadki 

nieodpowiedniego zachowania się na drodze pieszych i rowerzystów. 

Jeśli zaś chodzi o uwagi zgłoszone prze Panią Majorowską, Pan komendant wyjaśnił, 

że sprawą wałęsających się psów zajmują się dzielnicowi i spowoduje 

przeprowadzenie akcji w tej sprawie. 

Radny Powiatu Pan Władysław Kubiński potwierdził, że droga Grzybiny – Myślęta 

jeżdżą rzeczywiście samochody z ciężarem większym niż dopuszczalny i nikt na to nie 

reaguje. Docierają do niego również wiadomości o tym, że jakiś przewoźnik ma 

zezwolenie na przejazdy większymi niż zezwalają na to znaki drogowe. 

Powiedział również, ze Pan Wojciech Mól – Kierownik Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie Poinformował pismem, że gmina nie wykorzystała środków na 

likwidacje barier architektonicznych. 
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Następnie przypomniał, że 28 listopada br. Jest ostatnim dniem działania ubojni w 

Uzdowie. 

Od 1 lutego 2004 roku będzie uruchomiona ubojnia w Rybnie. 

Z uwagi, ze radni na posiedzeniu komisji szczegółowo zapoznali się z informacją i 

uchwałami Przewodnicząca Rady Pani Teresa Majorowska poprosiła o krótkie 

zreferowanie, uchwał w celu zapoznania sołtysów ze sprawą. 

 

Ad.pkt.5 

Pani Beata Antoszewska – Skarbnik przedstawiła informację z wykonania budżetu 

gminy na 10 miesięcy 2003 roku. 

 

Ad.pkt.6 

Następnie przedstawiła projekt uchwały RG w sprawie zmiany w budżecie Gminy na 

2003 rok. 

Aktualna kwota budżetu po zmianach wynosi: 

- dochody – 12 332 802, 60 zł. 

-  wydatki – 13 734 531, 60 zł. 

Źródłem sfinansowania niedoboru budżetowego jest: 

- nadwyżka budżetowa z lat ubiegłych                              201 729, 00 zł. 

- kredyty zaciągane w bankach krajowych w kwocie     1 200 000, 00 zł. 

rada nie zgłosiła sprzeciwu i jednogłośnie podjęła: 

Uchwałę Nr XII/94/03 

w sprawie zmiany w budżecie Gminy na 2003 rok. 

 

Ad.pkt.7 

Wójt Pan Paweł Ciesliński przedstawił propozycje do projektu budżetu gminy na rok 

2004. 

Wykaz planowanych inwestycji i remontów w załączeniu. 

Koszty szacunkowe przedstawiają się następująco: 

- akcja zimowa 2003/2004                      45 000 zł. 

- remonty dróg, chodników i mostów   317 000 zł. 
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- melioracja i odwodnienie                                         120 000 zł. 

- oświetlenie uliczne                                                    60 000 zł. 

- przygotowanie dokumentacji                                     29 000 zł. 

- inwestycje z programu SAPARD 

środki na rok 2004                       GMINA   2 038 238, 89 zł. 

                                                 SAPRARD   1 668 835, 89 zł.  

- planowanie przestrzenne                                       75 500, 00 zł. 

 

Ogółem wartość remontów i inwestycji              1 808 738, 89 zł. 

przewidzianych do realizacji w 2004 roku  

Środki pomocowe SAPARD                               1 668 835, 89 zł. 

                                                OGÓŁEM           4 477 574, 78 zł. 

 

Pan Sołtys ze wsi Pierławki powiedział, ze większość wsi ma wyremontowane drogi, 

tylko nie Pierławki. 

Pan Wójt powiedział, że w Pierławce wykonano drogę dojazdową, a w planie jest 

budowa drogi Burkat – Pierławki. 

Wyjaśnił także, że budowane są drogi , do których jest dofinansowanie, ale także w 

miarę możliwości finansowych będą naprawiane nawierzchnie wewnątrz wsi. 

Radny Pan Karol Lipowski poprosił, aby Gmina skierowała do pracy pracownika, 

który wykonałby remont drogi we wsi Kurki (w okolicy zabudowania P. Jarzynki), 

mieszkańcy natomiast zobowiązują się zakupić na jej remont kostkę brukowa i piasek. 

 

Ad.pkt.8 

Pan Paweł Ciesliński – Wójt przedstawił stawki podatków na rok 2004 oraz 

przedstawił blok projektów uchwał rady Gminy w sprawach: 

- podatku od posiadania psów, 

- zasad ustalania i poboru opłaty targowej, 

- obniżania średniej ceny skupu żyta stanowiącej podstawę naliczenia podatku 

rolnego w 2004 roku, 

- określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
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Rada w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła: 

Uchwałę Nr XII/95/03 

w sprawie podatku od psów 

Uchwałę Nr XII/96/03 

w sprawie zasad ustalania i poboru opłaty targowej. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie stawkę podatku rolnego na rok 2004 w 

wysokości 30 zł. 

Za podjęciem uchwały głosowało   9 osób 

Przeciwko                                        5 osób 

Wstrzymała się                                1 osoba 

Następnie Przewodnicząca poddała pod głosowanie stawkę 29 zł. 

„za” głosowało    5 osób 

„przeciw”             9 osób 

„wstrzymała się”  1 osoba 

  W związku z tym Rada podjęła  

Uchwałę Nr XII/97/03 

w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta stanowiącej podstawę naliczenia 

podatku rolnego na 2004 rok. 

 

Rada jednogłośnie podjęła  

Uchwałę Nr XII/98/03 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

 

Ad.pkt.9 

Następnie Pan Wójt Ciesliński przedstawił projekt uchwały Rady Gminy w sprawie 

ustalenia opłaty administracyjnej. 

Rada jednogłośnie podjęła: 

Uchwałę Nr XII/99/03 

w sprawie ustalenia opłaty administracyjnej 
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Ad.pkt.10 

Pani Janina Zyzanowska – Sekretarz przedstawiła projekt uchwały Rady Gminy w 

sprawie uchwalenia Statutów Sołectw na terenie gminy Działdowo. 

Rada jednogłośnie podjęła: 

Uchwałę Nr XII/100/03 

w sprawie uchwalenia Statutów Sołectw na terenie Gminy Działdowo 

 

Ad.pkt.11 

Pan Jan Świniarski – zastępca Wójta przedstawił projekt uchwały Rady Gminy w 

sprawie  zmiany uchwały Nr XXVI/128/03 Rady Gminy kryteriów z dnia 28 marca 

2002 roku w sprawie kryteriów i trybu przyznawania nagród ze specjalnego funduszu 

nagród dla nauczycieli za ich osiągnięcia dydaktyczno – wychowawcze. 

Wskazał na zmiany w uchwale dotyczące składu komisji, sposobu składania 

wniosków. 

Rada w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła: 

Uchwałę Nr XII/101/03 

w sprawie  zmiany uchwały Nr XXVI/128/03 Rady Gminy kryteriów z dnia 28 marca 

2002 roku w sprawie kryteriów i trybu przyznawania nagród ze specjalnego funduszu 

nagród dla nauczycieli za ich osiągnięcia dydaktyczno – wychowawcze 

 

Ad.pkt.12 

Projekt uchwały RG w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycieli realizujących przedmioty o różnym wymiarze został 

przedstawiony przez Zastępcę Wójta – Pan Jana Świniarskiego. 

Uchwała taka jest konieczna z uwagi na to, że nauczyciele pracują np. na części etatu 

biblioteki i części etatu biblioteki, gdzie pensum godzi jest różna. 

Zachodzi więc konieczność ustalenia jednakowych zasad ustalania tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli realizujących przedmioty o różnym 

wymiarze. 
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Rada jednogłośnie podjęła: 

Uchwałę Nr XII/102/03 

w sprawie ustalania, tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

realizujących przedmioty o różnym wymiarze. 

 

Ad.pkt.13 

Następnie przedstawił projekt uchwały RG w sprawie podjęcia działań zmierzających 

do likwidacji szkoły filialnej w Kisinach. 

W uzasadnieniu wyjaśnił, że w szkole filialnej w Kisinach jest obecnie czworo dzieci. 

Koszty kształcenia w tej szkole są bardzo wysokie, klasy musza być łączone nie ma 

odpowiednich warunków do nauki (brak komputerów) jest jeden nauczyciel. 

Dzieci z Kisin będą dowożone do Zespołu Szkół w Księżym Dworze. W przypadku 

uzyskania zgody Kuratora Oświaty i podjęcia uchwały przez Radę Gminy Szkoła w 

Kisinach zostanie zlikwidowana z dniem 1 września 2004 roku. 

Oddział „0” pozostanie w Kisinach. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Rada w głosowaniu jawnym 13 głosami „za” przy jednym „wstrzymującym się” 

podjęła: 

Uchwałę Nr XII/103/03 

w sprawie podjęcia działań zmierzających do likwidacji szkoły filialnej w Kisinach. 

 

Ad.pkt.14 

Pan Andrzej Graszk – kierownik GZUK w Uzdowie przedstawił projekt uchwały RG 

w sprawie Statutu Gminnego Zakładu Usług Komunalnych w Uzdowie. 

Opracowany został jednolity tekst Statutu. 

Usunięte zostały zapisy, które są ujęte w regulaminie pracy zakładu. 

Rada jednogłośnie podjęła: 

Uchwałę Nr XII/104/03 

w sprawie Statutu Gminnego Usług Komunalnych w Uzdowie. 
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Ad.pkt.15 

Następnie przedstawił projekt uchwały RG w sprawie powierzenia Wójtowi Gminy 

Działdowo uprawnień dotyczących ustalania cen i opłat z usługi komunalne o 

charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów i urządzeń 

użyteczności publicznej. 

Uchwała dotyczy powierzenia ustalania cen i opłat za usługi komunalne poza cenami 

na wodę na wodę i ścieki przez Wójta Gminy na wniosek Kierownika GZUK w 

Uzdowie. 

Rada jednogłośnie podjęła: 

Uchwałę Nr XII/105/03 

w sprawie powierzenia Wójtowi Gminy Działdowo uprawnień dotyczących ustalania 

cen i opłat za usługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej. 

 

Ad.pkt.16 

Pan Andrzej Graszk przedstawił projekt uchwały RG w sprawie wieloletniego planu 

rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych 

będących w posiadaniu Gminnego Zakładu Usług Komunalnych w Uzdowie. 

Wyjaśnił, że plan opracowany jest na lata 2003-2006. 

Rada jednogłośnie podjęła. 

Uchwałę Nr XII/106/03 

w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i 

urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu Gminnego Zakładu Usług 

Komunalnych w Uzdowie. 

 

Ad.pkt.17 

Pan Wójt – Paweł Cieśliński przedstawił projekt uchwały RG w sprawie nabycia 

nieruchomości w drodze zamiany. 

Pan Wójt wyjaśnił, ze przy boisku w Krasnołące znajduje się działka Pana 

Aksamitowskiego, o którą Gmina zamierza powiększyć boisko.  Pan Aksamitowski 

dopłaci Gminie kwot 150 zł. stanowiącą różnicę miedzy wartościami działek. 
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Rada jednogłośnie podjęła: 

Uchwałę Nr XII/107/03 

w sprawie nabycia nieruchomości w drodze zamiany 

 

Ad.pkt.18 

Pan Wójt  Cieśliński przedstawił projekt uchwały RG w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie w drodze przetargu nieruchomości gruntowej z obręby Wysoka. 

Pan Wójt wyjaśnił, że wniosek o kupno działki złożył Pan Florek – mieszkaniec 

Wysokiej, który do tej pory dzierżawi działkę. 

Sprzedaż odbędzie się w formie przetargu. 

Rada w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła: 

Uchwałę Nr XII/108/03 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu nieruchomości gruntowej w 

obrębie Wysoka 

 

Ad.pkt.19 

Wójt Pan Paweł Cieśliński przedstawił projekt uchwały RG w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie w drodze przetargu nieruchomości gruntowej z obrębu Kisiny. 

Na podstawie miejscowego planu zagospodarowanie przestrzennego działka jest 

przeznaczona w części jako teren rolniczy oraz w części jako teren pod zabudowę 

zagrodową. 

Nieruchomość ta jest pozbawiona dojazdu stanowi niezgodny kształt (10/100 m). 

Obecnie jest nieużytkiem, dojazd posiada przez sąsiednie działki. 

Rada jednogłośnie podjęła: 

Uchwałę nr XII/109/03 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu nieruchomości gruntowej z 

obrębu Kisiny. 

 

 Ad.pkt.20 

Wójt Pan Paweł Ciesliński przedstawił projekt uchwały RG w sprawie przyznania 

pierwszeństwa nabycia lokalu mieszkalnego dla najemcy Pani Teresy Baszczewskiej 
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wraz z przynależną działką Nr 132/4 stanowiącą współwłasność oraz działkę Nr 132/2 

przynależą do w/w lokalu. 

Rada jednogłośnie podjęła: 

Uchwałę Nr XII/110/03 

w sprawie przyznania nabycia lokalu Nr 66/1 w Ruszkowie jego najemcy Pani Teresie 

Baszczewskiej 

 

Ad.pkt.21 

Wójt Pan Paweł Cieśliński przedstawił projekt uchwały RG w sprawie przyznania 

pierwszeństwa nabycia najemcy lokalu mieszkalnego Nr 2 w budynku Nr 66 we wsi 

Ruszkowo. 

Uchwała dotyczy przyznania pierwszeństwa nabycia lokalu mieszkalnego Nr 66/2 w 

Ruszkowie dla najemcy Pani Marii Cegiełka wraz z przynależną działką Nr 132/2 

stanowiącą współwłasność oraz działki Nr 132/3 i 132/5 przynależne do w/w lokalu. 

Rada jednogłośnie podjęła: 

Uchwałę Nr XII/111/03  

w sprawie przyznania pierwszeństwa nabycia lokalu mieszkalnego Nr 66/2 w 

Ruszkowie jego najemcy Pani Marii Cegiełka. 

 

Ad.pkt.22 

Wójt Pan Paweł Cieśliński przedstawił projekt uchwały RG w sprawie przyjęcia w 

dzierżawę nieruchomości stanowiącej działkę Nr 141/8 z obrębu geodezyjnego  

Zakrzewo o powierzchni 9,0283 ha przeznaczonej w miejscowym planie 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Działdowo pod budowę nieczystości 

stałych. 

Rada jednogłośnie podjęła: 

Uchwałę Nr XII/112/03 

w sprawie przyjęcia w dzierżawę nieruchomości stanowiącej działkę Nr 141/9 obręb 

Zakrzewo o powierzchni 9,0283 ha. 
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Ad.pkt.23 

Wójt Pan Paweł Cieśliński przedstawił informację o pracach między sesjami. 

Informacja Wójta w załączeniu. 

 

Ad.pkt.24 

Sekretarz gminy Pani Janina Zyzanowska przedstawiła apel Rady Gminy Działdowo 

do Ministra Sprawiedliwości RP  o zmianę rozporządzenia w sprawie utworzenia 

sadów rejonowych oraz ich siedzib i właściwości polegająca na wyłączeniu Sądu 

Rejonowego w Działdowie z obszaru właściwości Sądu Okręgowego w Elblągu i 

włączeniu go do obszaru Sądu Okręgowego w Olsztynie. 

Za wystosowaniem apelu Rada głosowała jednogłośnie. 

 

Ad.pkt.25 

Przewodnicząca Gminy pani Teresa Majorowska przedstawiła informację o 

oświadczeniach majątkowych złożonych przez radnych. 

W wyniku analizy oświadczeń majątkowych stwierdzono, że złożenie oświadczeń 

zostało dokonane we właściwym terminie, jak również nie stwierdzono żadnych 

nieprawidłowości w złożonych oświadczeniach. 

 

Ad.pkt.26 

Wójt Gminy Pan Paweł Cieśliński przedstawił informację o oświadczeniach 

majątkowych złożonych przez zastępcę wójta, sekretarza gminy, skarbnika gminy oraz 

kierowników jednostek. 

Z informacji wynika, ze wszystkie oświadczenia majątkowe zostały złożone w 

wymaganym terminie i nie stwierdzono nieprawidłowości w złożonych 

oświadczeniach. 

 

Ad.pkt.27 

Pani Urszula Wiśniewska – Kierownik GOPS przedstawiła zasady przydziału 

konserw, które GOPS otrzymał w ramach rządowego programu dożywiania 

najuboższych z nadwyżek Agencji Rynku Rolnego. 
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Z powyższej pomocy mogą skorzystać osoby, które kwalifikują się do pomocy 

społecznej (bez źródeł, o najniższym dochodzie). 

Ponadto omówiła sytuację finansową w zakresie dożywiania w roku 2003 oraz 

przedstawiła pismo Pani Jolanty Banach z Ministerstwa Gospodarki, Pracy i Polityki 

Społecznej, sygnalizujące pogarszającą się sytuację finansową z budżetu Wojewody. 

 

Wobec wyczerpania porządku pani Teresa Majorowska – Przewodnicząca Rady 

zamknęła obrady XII Sesji Rady Gminy. 

                     

 

 

Protokołowała                                                  Przewodnicząca Rady gminy Działdowo 

Maria Michalak                                                                   Teresa Majorowska 

 

 

 

 


